

Title (en)

Method for strengthening a textile floor covering and for fixing it simultaneously on an underlying surface and floor covering manufactured by this method.

Title (de)

Verfahren zur Verfestigung eines textilen Bodenbelages und gleichzeitigen Befestigung desselben auf einem Untergrund und nach diesem Verfahren hergestellter Bodenbelag.

Title (fr)

Procédé pour solidifier un revêtement de sol textile et pour le fixer simultanément à un fond et revêtement de sol réalisé par la mise en oeuvre du procédé.

Publication

EP 0608560 A1 19940803 (DE)

Application

EP 93120904 A 19931225

Priority

DE 4244251 A 19921227

Abstract (en)

In a method for strengthening a textile floor covering (1) and fixing the latter on an underlying surface, a textile web held together by mechanical binding and consisting of a needled fleece of fibres (6), pieces of cloth or the like or tufting is laid onto a floor (2) to be covered, and at least the region of the textile web adjacent to the floor (2) is strengthened by a binder (4) and at the same time the textile web is fixed to the floor (2) by means of this binder (4). This results in a method by which the two method steps hitherto carried out at different locations and especially at different times take place simultaneously. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Verfahren zur Verfestigung eines textilen Bodenbelages (1) und Befestigung desselben auf einem Untergrund wird eine durch mechanische Bindung zusammengehaltene textile Bahn aus einem genadelten Vlies aus Fasern (6), Stoffstücken od.dgl. oder einem Tufting auf einen zu bedeckenden Boden (2) gelegt und mindestens der dem Boden (2) benachbarte Bereich der textile Bahn durch einen Binder (4) verfestigt und gleichzeitig die textile Bahn durch diesen Binder (4) an dem Boden (2) befestigt. Dadurch wird ein Verfahren erhalten, durch das die beiden bisher an verschiedenen Orten und insbesondere zu verschiedenen Zeiten erfolgten Verfahrensschritte gleichzeitig erfolgen. <IMAGE>

IPC 1-7

E04F 15/16; D06N 7/00

IPC 8 full level

D06N 7/00 (2006.01); **E04F 15/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

D06N 7/00 (2013.01)

Citation (search report)

[XA] FR 2251664 A1 19750613 - BOUHANA STE NLE CHARLES [FR]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0608560 A1 19940803; EP 0608560 B1 19980708; AT E168156 T1 19980715; DE 4244251 A1 19940630; DE 4244251 C2 19980723;
DE 59308744 D1 19980813

DOCDB simple family (application)

EP 93120904 A 19931225; AT 93120904 T 19931225; DE 4244251 A 19921227; DE 59308744 T 19931225